
REFERAT FAU MØTE 30.08.2022 

Tilstede: 

Klasse Deltager FAU Tilstede i møtet 

1A Lisbeth M. Uvaag Ja 

1B Una Solbakken Grosch Nei 

1C Øistein Roghell Ja 

2A Johannes Gullestad Rø  Ja 

2B Anna M. L. Grennberg Ja 

2C Johan Eirik Brudvik Ja 

3A Catherine Holme Barry Ja 

3B Birgitte Rønneberg Opdahl Ja 

3C ? Nei 

3D Linda Karin Eiken Sommerfelt Nei 

4A Martin Belck-Olsen Ja 

4B Bettina Frydenberg Jakobsen Ja 

4C Anja Bergby Ja 

5A Henrik Grann Nei 

5B Elise Høijord Ja 

5C Cathrine Marie Bjerke Thjømøe Ja 

6A Mia Yvette Kristina Loubello Ja 

6B Merete Houge Ja 

6C Mari Borchsenius Ja 

7A Signe Edith Hammer Ja 

7B Erik Nicolai Ingebrigtsen  Ja 

7C Nina Berg Ja 

Rektor Bente Klara Kvam Ja 

 

Referat 

1 Informasjon fra rektor 

Rektor oppfordrer alle til å følge med på skolens hjemmeside. Hver uke publiseres det en nyhetssak 

fra ulike klassetrinn. Kalender med informasjon om alle møter.  

Det har vært utfordrende å rekruttere lærere til skolen. Skolen har fått ansatt 7 nye lærere, samt 

helsesykepleier Sissel Chandare, ny logoped Ina Storm-Paulsen og ny PPT Katrine Sollien Herland.  

Skoleåret har fått en fin start, til tross for at bygg ikke er ferdig. Elevene er mye ute og har 

fellesaktiviteter. Garderobe (1+2 trinn) og gamle 3 klasse er forsinket (uke 41). 3 trinnet benytter 

alternative klasserom inntil videre.  

Fagfornyelsen. Jobber med vennskap og språkbruk. Elevrådet involveres i skolens oppfølging av 

språkbruk.  

Lån gjerne skolen for å arrangere spillkvelder, vennegrupper etc.  

Trafikk. Ingen bruker sparkesykler til skolen etter at det ble 12 års grense og påbudt med hjelm. 

Oppfordrer alle foresatte som må kjøre elever til skolen, om å parkere lengre unna skolen og gå de 

siste hundre meterne. Når foresatte parkerer i rundkjøringen kommer ikke skoleskyssen frem. 

Elevene tilbys sykkelopplæring på skolen i 4 klasse. Oppfordrer foreldre til å vente med å la barna 



sykle til skolen til de har gjennomført denne opplæringen. Trafikk komiteen skal delta på høstens 

foreldremøtene på 1. og 2. trinn.  

Skoleskyss. Oslo Taxi har vunnet anbudet i Oslo. Omtrent 70 elever på skolen som har tilbud om 

skyss. Det har dessverre vært noen startproblemer ved skolestart. Klager rettes til skolen, som 

formidler de videre.  

Skolen vil arrangere opplæring i læringsbrett for foreldre i 1. og 2. klasse.  

AKS. Det er ansatt 3 nye baseledere og flere aktivitetsledere. AKS har hatt en fin start, med utflukter i 

august før skolestart. Det er et tett samarbeid mellom skole og AKS. Høstens aktiviteter følger 

rammeplanen.  

Utfordringer/hendelser skal tas opp «tjenestevei». Først med foresatte, deretter klassekontakt, så 

lærer, avdelingsleder for trinnet og til slutt rektor.  

Se forøvrig presentasjon fra rektor.  

 

2. Godkjenning av referat fra 23. mai og innkalling 

Referatet fra FAU møte 23 mai 2022 ble godkjent. 

Innkalling til møtet 30. august 2022 ble godkjent med følgende endring Informasjon fra rektor tas 

som sak nummer 1 og godkjenning av forrige møte referat som sak nummer 2.  

 

3. Valg av nytt FAU styre og FAU komiteer 

De ulike komiteene i FAU ble gjennomgått. Tidligere FAU representanter delte erfaringer fra siste års 

arrangement. Det er viktig at det er overlapp/overlevering mellom gamle og nye medlemmer av de 

ulike komiteene, slik at kompetanse og erfaringer blir overført.  

Alle FAU representantene presenterte seg, fortalte kort hva de er engasjert i og hvilke komiteer de 

ønsker å involvere seg i. Informasjon om de ulike FAU komiteene/rollene står på skolens 

hjemmesider.  

Det var også en diskusjon etter erfaringsutveksling fra de ulike komitéene 2021/2022. Det oppleves 

som svært tidkrevende å arrangere bla Juleshow og 17 mai arrangementet. Det er vanskelig å få 

foreldre til å stille opp som frivillige og det vil gjøres en vurdering fortløpende om det er verdt 

innsatsen fra FaU som innspill til neste års arrangementer. Som følge av dette er det satt opp flere 

FaU medlemmer på bla 17 mai komitéen. Det er ikke nok representanter til også å arrangere 

Grindbakkens skoles dag så her trenger vi frivillige fra klassetrinnet som vanligvis stiller med 

representanter til dette arrangementet. 

Følgende styremedlemmer ble valgt: 

FAU styret: 

FAU leder  Anja Bergby (4C) 

FAU nestleder  Anna M. L. Grennberg (2B) 

Økonominansvarlig Lisbeth M. Uvaag (1A) 

Sekretær  Nina Berg (7c) 

 



Representant til driftsstyret:  

• Øystein Roghell (1C) 

 

Følgende representanter ble fordelt på de ulike komitéene: 

 

Trivselskomiteen (Digitalkomiteen slås sammen med denne komiteén): 

• Bettina Frydenberg Jakobsen (4B) 

• Birgitte Rønneberg Opdahl (3B) 

 

Trafikkomiteen: 

• Martin Belck-Olsen (4A) 

• Johan Eirik Brudvik (2C) 

• Catherine Holme Barry (3A) 

 

Julekomiteen: 

• Signe Edith Hammer (7A) 

• Una Solbakken Grosch (1B) 

• Øystein Roghell (1C) 

• Elise Høijord (5B) 

• Cathrine Marie Bjerke Thjømøe (5C) 

 

Aktivitetskomiteen 

• Erik Nicolai Ingebrigtsen (7B) 

• Merete Houge (6B) 

 

Foreldrebanken 

• Johannes Gullestad Rø (2A) 

 

Digitalkomiteen 

• Komiteens arbeid inkluderes i trivselskomiteen sammen med Anja Bergby 

 

17. mai komiteen 

• Mia Yvette Kristina Loubello (6A) 

• Mari Borchsenius (6C) 

• Henrik Grann (5A) 

• Representant fra 3C 



• Marius Eiken Sommerfelt  (3D) 

• TBD 

• TBD 

Det mangler 2 personer til 17. komiteen. FAU representantene på 4. og 5. trinn må rekruttere 2 

personer på høstens foreldremøte.  

 

Grindbakken skolens dag 

Det mangler 2 personer til komiteen. Styret sjekker opp hvilke klassetrinn som vanligvis bidrar inn på 

dette arrangementet. Følges opp i neste FAU møte.  

 

4. Nytt fra FAU styret 

Anja orienterte om regnskap og økonomi for FAU siste skoleår. Anja følger opp med Mads i forrige 

FAU styret om det er kommet faktura på kino for de to klassene som vant fjorårets 

reflekskonkurranse.  

Se presentasjon.  

 

5. Status på arbeidet i de ulike komiteene 

Julekomiteen: Lite oppslutning på siste års arrangement. Det er ønskelig med at FAU 

representantene sjekker interessen for arrangementet på høstens foreldremøter. Anna og Johannes 

som deltok i komiteen i fjor kan bidra med erfaringsutveksling til årets komite  

Trivselskomiteen: Komiteen vil i kommende skoleår involveres i skolens satsning innen språkbruk, se 

orientering fra rektor og FaUs referat før sommeren 2022. Digitalkomiteen inngår i denne komiteen 

fra skoleåret 2022/20223.  

17. mai komiteen: Årets komite bør vurdere ressursbruken opp mot helligdager. Vurdere å engasjere 

elevene i ler/oppgaver. Fjorårets komite var på 6 personer. Det er ønskelig at årets utvides til 7 

personer.  

 

6. Diskusjon: Ambisjon og formål – hva skal FAU bruke tid på utover de faste arrangementene 

Møtepunktet utgikk 

 

7. Eventuelt 

FAU vurderte henvendelse fra rektor om bidrag til innkjøp av lekekasser til hver klasse. FAU innvilger 

2000,- kr pr klasse, totalt 52.000,-. Anja informerer rektor.  

 

Neste FAU møte: 8 november kl .19:00  - 21:00  

Saker meldes inn på forhånd på mail til: faustyretgrindbakken@gmail.com 



 


